
Fra: Arne Reigstad <arne.reigstad@hotmail.no> 
Sendt: 15. mai 2014 14:33 
Til: Inger Marie Jordal 
Emne: RE: Vedrørende forespørsel om midler til overbygg for matter - Knarvik 

stadion 
 

Vedrørende midler til overbygg matter knarvik stadion 
 
 
Takkar for opplysningane i denne saka 
 
 
 
AKS-77 ser det som meir naudsynt å få overbygg på mattene og vil derfor gå inn for pengar til 
det føremålet og så får me koma tilbake til grusbana ved eit seinare høve. 
 
 
Korleis gjer me med prosessen vidare.Kan me kjøpa inn det som trengs og få overført pengar ? 
 
 
Me har fått prisar hjå fire leverandørar. 
 
 
På førehand takk. 
 
 
 AKS-77 
Arne Reigstad 

 
From: Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no 
To: arne.reigstad@hotmail.no 
Date: Wed, 14 May 2014 13:53:39 +0200 
Subject: Vedrørende forespørsel om midler til overbygg for matter - Knarvik stadion 

 
  
Arne Reigstad 
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Referanser: Saksbehandlar: Dato: 
Dykkar:  Inger Marie Jordal 14.05.2014 
Vår: 14/4405 - 14/11728 Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no    
  
  
  
  

Vedrørende forespørsel om midler til overbygg for matter - 
Knarvik stadion 

Av midlene avsatt til grusbanen, er deler av de brukt til ny port og forhøyet gjerde – etter avtale 
med dere.  
  
Viser til forespørsel på midler til overbygg på stav- og hoppmatter til FIL-AKS 77. Det var ønske 
om ca. 50 000 kr til materiell, og arbeidet var tenkt utført på dugnad.  
  
Ut fra vurderinger av dere og oss, ser vi ikke behov for planering / utjevning av grusbanen nå. 
Disse midlene var tenkt spart til utjevning når det er behov for det. Dersom dere heller ønsker å 
bruke 50 000 kr på overbygg til matter, er det ok. Da blir det ikke midler til utjevning av banen 
med det første. Dette er et valg dere må ta.  
  
Ønsker en skriftlig tilbakemelding / e-post i forhold til bruk av midlene. 
  
  
Med helsing 
  

  

Therese Urdahl Braseth  Inger Marie Jordal 
 einingsleiar prosjektleder 
  

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 
  
  

  
  

Kopi til: 
Therese Urdahl Braseth    
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Mottakarar:       
Arne Reigstad    
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